株式会社京二 www.kyoni.co.jp



嘉善北方机械制造有限公司

Jiashan North Machinery Manufacturing Co., Ltd.

铸造、铸钢 CASTING, CAST STEEL

优质球墨铸件 HIGH QUALITY DUCTILE CASTINGS

金加工、焊接制造 METAL PROCESSING, WELDING MANUFACTURING



公司概况 Company Profile





嘉善北方机械制造有限公司,位于浙江省 嘉善县魏塘工业园区长盛路198号,紧靠沪杭 甬、申嘉湖高速公路,高铁,地理位置优越, 水陆交通便利。

公司占地面积16000平方米,生产用地面积8000平方米,绿化面积3200平方米,总投资为2800万元。公司现有员工80余人,专业工程师、技术人员10人,管理人员10人。

公司始创于2006年,具备年产铸件3600吨的生产能力,是砂型铸造、精密铸造的专业厂家。公司长期加盟国内著名的优质本溪生铁为原材料,采用国内领先的铸造工艺,具

有完善的检测技术,成为本地区最具实力的球墨铸铁、合金球铁的专业生产企业,为广大客户提供优质的铸件产品。产品的应用也十分广泛,几乎覆盖了整个机械制造和机械加工行业的可应用领域,主要有高端农业机械、机器人、工程机械、石油、船舶、铁道、汽摩、机电、五金工具等行业。企业目前已开发生产的品种规格达1000余种。通过几年的努力,我们与客户建立了良好的关系,并且在2012年8月建立的金加工、焊接车间更为客户提供了高端优质配套组装件的生产条件。除了满足国内市场需求外,还大量间接出口美国、德国、日本、意大利、英语、加拿大等许多国家。

公司奉行"诚信合作、共同发展"的经营宗旨,以"产品以优良品质为本,服务以顾客满意为准"的质量方针为导向,不断完善质量及环境管理,竭诚为广大客户提供优质的产品,优良的服务。并且我们在辽宁本溪优质生铁基地建造了一条名为日本东久AMF-11107L铸造自动生产流水线,更在江浙沪兄弟单位建立了铸造生态环境、研发联盟机构和互动沙龙,携手新老客户共同实现可持续发展的目标!

Jiashan North Machinery Co., Ltd is located in No.198 Changsheng Road, Weitang Industrial Park, Jiashan County, Zhejiang. It is adjacent to Hu Hang Yong Freeway and enjoys handy traffic access.

The company occupies a plot of 16,000 square meters, thereof 8,000 square meters for manufacturing workshops and 3,200 square meters for virescence. Investment in the company totals 28 million Yuan. Currently the company has over 80 employees, thereof 10 engineers and technicians and 10 managerial clerks.

Initiated in 2006, the company is now capable of producing 3,600 tons of castings and specialized in sand casting and precision casting. Taking advantage of high-quality pig iron made in Benxi, leading casting techniques and inspection technologies, the company manufactures high-quality castings. It is the strongest local manufacturer of nodular cast iron and iron alloy and its products are widely applied in machine manufacturing and processing, including advanced agricultural machinery, robot, engineering machines, petroleum, watercrafts, railways, autos & motors, electrics and hardware tools. Now the company has developed as many as over 1000 varieties of products. We 've established a firm relationship with several year's effort. In August 2012, we built a new manufacturing and welding facility which provides our customers with high quality fittings and parts manufacturing condition. Products are sold in China and exported to many countries such as the U.S., Germany, Japan, Italy, the U.K., Canada, etc.

The company observes the principles of integrity and joint development in its operation, and places priority on product quality and customer satisfaction. By continuously improving product quality and environment management, the company is dedicated to providing high-quality products and excellent services for the customers. Besides,we've built a Janpanese automatized casting assembling line named AMF-11107 in Benxi cast iron manufacturing base, Liaoning province. We've also built an environmental developing union and salon, aiming to realize sustainable development with our customers.



公司文化 Corporate Culture

行为理念,团结、奋进、真诚、守信!

公司的经营理念:成就客户,创造价值典范!

公司的质量方针:质量第一、信誉至上!

公司的管理目标: 在事业环境中, 企业管理必须落到实处!



公司荣誉 Honors

国际质量管理体系认证

国际环境管理体系认证

职业健康安全管理体系认证











▲ 数控加工 CNC machining



▲ 立式加工中心 Vertical Machining center



▲ 毛坯加工 Processing of rough



▲ 焊接加工 Welding processing



▲ 电炉熔炼 Electric furnace smelting



▲ 造型区域 Modeling district



QC flow chart

Qc工程图



laboratory

三度标检测室



Tensile testing machine

拉力试验机



Production activities board

生产活动看板



Physical and chemical room

理化室



Spectrometer detection

光谱仪检测



主要产品系列

Prime Products

- 高端农业机械
- 风电、机器人
- 轨道交通、高铁
- 压缩机、矿山机械
- 汽车配件、工程机械
- 石油、化工、船舶、阀门



产品展示 Product Show















Special Processes Of Metal Castings



产品展示 Product Show





















产品展示 Product Show





















产品以优良品质为本 Quality-oriented products 服务以客户满意为准 Services to satisaction

嘉善北方机械制造有限公司

Jiashan North Machinery Manufacturing Co., Ltd.

地址: 浙江省嘉善县魏塘工业园区长盛北路198号

Add: No.198 North Changsheng Road, Weitang

Industrial Park, Jiashan, Zhejiang, PRC.

电话(Tel): +86-573-84186618 84186388

传真(Fax): +86-573-84186006

邮编(P.C): 314100 Http://www.jsbfjx.com E-mail: info@jsbfjx.com

